
PROTOKÓŁ  Nr 71/2024
        
        z posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki  Społecznej
     Rady Miasta Płocka, które  odbyło  się  w  dniu 21 marca 2024 roku

 Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godz.15.30

 Posiedzenie  zakończyło się  o  godz. 16.10

Stan członków Komisji – 9

Obecnych – 8

Lista obecności radnych Rady Miasta  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miasta
    Płocka z 22 lutego 2024 roku.
3. Sprawozdanie z samorządowego programu „Osoba niepełnosprawna w społeczności lokalnej”
    za 2023 rok.
4. Sprawozdanie za 2023 r. z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy
    zastępczej.
5. Informacja na temat programów stypendialnych dla dzieci i młodzieży funkcjonujących w
    placówkach oświatowych.
6. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050,
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,
3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111),
4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112),
5) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy – Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji 

projektu konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób z 
zagranicy” (Informal and Voluntary Services for Work Based Immigrants) 
dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 
programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114),

6) w sprawie określenia zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz przeznaczenia na 
nie środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 
(druk nr 1115),

7) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Płocku za 2023 rok. (druk nr 1117),

8) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2023 rok”. (druk nr 
1118),

9) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę – Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe 
wsparcie – daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze 
Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 1126).

10)WRZUTKA: projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 375/XXI/2016 Rady Miasta 
Płocka z dnia 30 sierpnia 2026 r. w sprawie powołania Płockiej Rady Seniorów oraz 
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nadania jej statutu, zmienionej uchwałą nr 88/V/2019 Rady Miasta Płocka z dnia 28 
lutego 2019 r. oraz uchwałą nr 507/XXX/ 2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 
2021 r. (druk nr 1129).

7. Sprawy różne.
8. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt. 1

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Dzień dobry rozpoczynamy 71 posiedzenie komisji Edukacji, Zdrowia i 
Polityki  Społecznej.  Witam bardzo serdecznie wszystkie osoby zgromadzone w auli  ratusza 
przede  wszystkim  witam  Panów  prezydentów,  przedstawicieli  poszczególnych  wydziałów 
merytorycznych Urzędu Miasta Płocka, Pana sekretarza, Pana skarbnika w szczególności witam 
Państwa  radnych  członków  tejże  komisji.  Szanowni  Państwo  jest  to  bardzo  wyjątkowe 
posiedzenie ostatnie w tej kadencji Rady Miasta Płocka. Mam nadzieję, że przebiegnie ono tak 
sprawnie jak każde poprzednie posiedzenie, zanim przejdziemy do obradowania bardzo proszę 
członków komisji o potwierdzenie swojej obecności. Na pewno mamy kworum, mamy siedmiu 
radnych zatem możemy przechodzić do przeprowadzenia dzisiejszego posiedzenia. Są z nami 
za pośrednictwem łącza internetowego mieszkańcy Płocka nasi stali obserwatorzy i uczestnicy 
tejże  komisji  witam  również  Państwa  bardzo  serdecznie.  Zanim  będziemy  omawiać 
poszczególne punkty porządku obrad pozwolę sobie zaproponować wprowadzenie do porządku 
obrad Wrzutki pomieszczonej na druku 1029 w  w sprawie zmiany uchwały nr 375/XXI/2016 
Rady Miasta Płocka z dnia 30 sierpnia 2016 r. w sprawie powołania Płockiej Rady Seniorów oraz 
nadania jej statutu, zmienionej uchwałą nr 88/V/2019 Rady Miasta Płocka z dnia 28 lutego 
2019 r. oraz uchwałą nr 507/XXX/ 2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 2021 r.”

W  wyniku  głosowania  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
druku nr 1029.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt. 2

Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej 
Rady Miasta  Płocka z 22 lutego 2024 roku.

Pani  radna Daria  Domosławska  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej przedstawiła protokół z  posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej 
Rady Miasta Płocka zamieszczony wcześniej w programie Esesja.  Następnie, z powodu braku 
uwag ze strony członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
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Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt. 3

Sprawozdanie z samorządowego programu „Osoba niepełnosprawna w społeczności 
lokalnej” za 2023 rok.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Materiał  jest  bardzo obszerny skrupulatnie  opracowany tak jak w 
każdym poprzednim roku obejmuje zarówno obszar edukacji, kultury, pracy rzecznika osób z 
niepełnosprawnościami a także wszystkie możliwe udogodnienia, które zostają wprowadzone w 
kierunku osób z niepełnosprawnościami a jak wiecie Państwo jest to całe spektrum różnych 
niepełnosprawności. Dzisiaj mamy szczególne dzień światowy dzień osób z zespołem downa 
myślę, że jak byśmy zdjęli buty to większość z nas ma różne skarpetki, żeby w ten sposób 
solidaryzować się z tymi osobami. Chciałabym, żeby w tym tym momencie poprosić Państwa, 
żeby to nie był jedyny dzień w którym jesteśmy solidarni z osobami z zespołem downa ich 
rodzinami  aby  trwało  to  każdego dnia.  Czy  macie  Państwo jakieś  pytania,  uwagi  do  tego 
materiału?  Ja  dziękuję  wszystkim  osobom,  które  są  zaangażowane  w  życie  osób  z 
niepełnosprawnościami i ich rodzin. Kibicuję wszystkim, którzy stawiają czoła tym wyzwaniom i 
są z tymi osobami na co dzień. Jeżeli  nie ma żadnych sugestii  ze strony Państwa radnych 
bardzo proszę ten materiał poddaje pod głosowanie.” 

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt. 4

Sprawozdanie za 2023 r. z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu 
pieczy zastępczej.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Czy Państwo radni chcieliby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę 
zgłoszeń, ja chciałam ze swojej strony podziękować wszystkim za opracowanie skrupulatne 
materiału za pracę wszystkich osób zaangażowanych na rzecz wspierania rodziny i systemu 
pieczy zastępczej bardzo dziękuję, bo jest to bardzo trudny obszar. Jeżeli Państwo radni nie 
chcą zabrać głosu nie mają pytań będziemy głosować ten materiał.”

W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.
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Ad. pkt. 5

Informacja  na  temat  programów  stypendialnych  dla  dzieci  i  młodzieży 
funkcjonujących w placówkach oświatowych.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Zachęcam do dyskusji  przypomnę tylko,  że mamy trzy stypendia 
finansowane ze środków miasta jedno stypendium współfinansowane ze środków rządowych 
cały czas te stypendia są monitorowane analizowane sposoby przydzielania.  Nie ma pytań 
zatem przechodzimy do następnego punktu.”

Ad. pkt. 6

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050 ,
2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok ,

W tej sprawie głos zabrała, Pani  Dorota Kolczyńska Dyrektor Wydziału Skarbu i Budżetu:  „W 
przedstawionych uchwałach proponujemy o zwiększenie dochodów o 3 mln. 170 tys. zł w tym 
dochody bieżące rosną o 5 mln. 476 tys. zł a majątkowe maleją o  2 mln. 305 tys. zł. Zwiększamy 
wydatki o 9 mln. 501 tys. zł, wydatki bieżące rosną o 7 mln. 129 tys. zł a wydatki majątkowe o 2 
mln. 373 tys. zł. Największe jednostkowe zmiany to zwiększenie dochodów o 760 tys. zł z tytułu 
części  rozwojowej  subwencji  ogólnej.  Zwiększenie  dochodów  o  2  mln.  396  tys.  zł  z  tytułu 
subwencji oświatowej. Zwiększenie dochodów z tytułu zwrotu udzielonych w 2023 roku dotacji o 1 
mln. 335 tys. zł. Zwiększenie dochodów o 150 tys. zł z tytułu renty planistycznej. Zwiększenie 
dochodów  o  320  tys.  zł  z  tytułu  odsetek  bankowych,  zwiększenie  przychodów  z  tytułu 
wprowadzenia  do  budżetu  wolnych  środków  z  roku  2023  w  wysokości  1  mln.  194  tys.  zł. 
Zwiększenie wydatków ze środków własnych i jednocześnie zmniejszenie wydatków ze środków 
obcych o 164 tyś.  zł  na modernizację Orlika przy Zespole  Szkół  nr  1 w związku ze zmianą 
harmonogramu wypłaty środków na jego modernizację. Zwiększanie wydatków na modernizację 
Orlika przy SP 23 o 1 mln. 230 tys. zł  i  jednocześnie zwiększenie dochodów pozyskanego z 
mazowieckiego instrumentu wsparcia infrastruktury sportowej Mazowsze Dla Sportu na to zadanie 
o  227  tys.  zł.  Zwiększenie  wydatków o  1  mln.  235  tys.  zł  na  wzmocnienie  bezpieczeństwa 
informacji  i  zapewnienie ciągłości działania systemów IT i  jednocześnie zwiększenie dochodów 
pozyskanych w ramach funduszy europejskich na rozwój cyfrowy w wysokości 833 tys. zł. Kolejne 
to zwiększenie wydatków na pierwsze wyposażenie nowo wybudowanego budynku przy Urzędzie 
Stanu  Cywilnego  120  tys.  zł.  Zwiększenie  wydatków  na  budowę  oświetlenia  przy  ulicy 
Jordanowskiej o 140 tys. zł. Zwiększenie wydatków o 300 tys. zł na opłaty za usługi wodne dla 
wód polskich. Zwiększenie wydatków o 120 tys. zł na dotacje dla Politechniki na wyposażenie 
laboratoriów.  Zwiększenie  wydatków  o  319  tys.  zł  na  dotacje  na  prace  konserwatorsko-
restauratorskie przy zabytkach. Zwiększenie wydatków i to największe na Zakładowy Fundusz 
Świadczeń Socjalnych i to dla wszystkich jednostek miejskich o 3 mln. 156 tys. zł wynika to ze 
zwiększonej  kwoty  odpisu  zgodnie  z  nowymi  rozporządzeniami.  Zwiększenie  przychodów  z 
nadwyżki roku 2023 na zadania dotyczące ochrony środowiska w wysokości 2 mln. 109 tys. zł z 
przeznaczeniem ich na dotację na wymianę źródeł ciepła 250 tys. zł. Na nasadzenie zieleni 1 mln. 
579 tys. zł, utrzymanie sieci kanalizacji deszczowej 115 tys. zł i konserwacja i pielęgnacja zieleni 
165 tys. Zwiększenie przychodów z nadwyżki 2023 roku dotyczącej przeciwdziałania alkoholizmowi 
i narkomanii w wysokości 425 tys. zł jednocześnie zwiększenie wydatków na te działania w tej 
samej wysokości. Zwiększenie dochodów o 215 tys. zł z tytułu czynszów w ZBK-u i jednocześnie 
zwiększenie wydatków na zarządzanie nieruchomościami o tą samą kwotę. Zwiększenie dochodów 
o 142 tys. zł z tytułu odszkodowania od energii za zezwolenia na usunięcie drzew i jednocześnie 
zwiększenie  wydatków  na  konserwację  i  pielęgnację  zieleni  o  tą  samą  kwotę.  Zmniejszenie 
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wydatków w 2023 roku na budowę żłobka przy ulicy Kossobudzkiego o 1 mln. 461 tys. zł  i 
zmniejszenie dochodów z budżetu państwa o 800 tys. zł i jednocześnie zwiększenie wydatków na 
ten sam cel o 1 mln. 135 tys. zł oraz zwiększenie dochodów z budżetu państwa o 753 tys. zł w 
roku 2025. Zwiększenie dochodów pozyskanych od marszałka województwa mazowieckiego na 
modernizację oświetlenia scenicznego w Pokisie o 200 tys. zł i jednocześnie zwiększamy wydatki 
na ten cel o tę samą kwotę. Zmniejszenie wydatków na przebudowę ulicy Łukasiewicza o 380 tys. 
zł. Zmniejszenie wydatków na przebudowę ulicy Batalionów Chłopskich o 199 tys. zł i zwiększenie 
wydatków o 200 tys.  zł  na naprawę dróg po zimie. Zwiększenie wydatków o 380 tys.  zł  na 
przebudowę nawierzchni jezdni ulicy Parcele. Zwiększenie wydatków o 334 tys. zł na modernizację 
budynku Szkoły Podstawowej nr 6. Zwiększenie wydatków o 148 tys. zł  na remont instalacji 
wodno-kanalizacyjnej w Zespole Szkół Budowlanych. Zmniejszenie wydatków w roku 2025 na 
rozbudowę żłobka przy ulicy Kleeberga o 179 tys. zł i zwiększenie wydatków w roku 2025 na 
projektowanie pomieszczeń zaplecza w SP 23 o 100 tys. zł. To takie największe zmiany jeśli jakieś 
pytania to postaram się odpowiedzieć.”

Pan radny Marek Krysztofiak powiedział: „Krótkie pytanie do Pana prezydenta Zielińskiego, czy 
zakończył się przetarg i czy wyłoniono wykonawcę modernizacji Miejskiego Przedszkola nr 33?”

Pan  Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta powiedział:  „Pani  przewodnicząca,  Szanowni 
Państwo,  Panie  radny  w  kwestii  formalnej  odpowiem,  że  proces  wyboru  wykonawcy  na 
modernizację  drugiego  etapu  Przedszkola  nr  33  został  zrealizowany  pozytywnie.  Dziś  nawet 
umowa została podpisana na realizację jednak informacja sprzed godziny wykonawca wysłał do 
nas informację, że jednak z przyczyn wskazanych w piśmie rezygnuje z realizacji tej umowy.”

Pan radny Marek Krysztofiak powiedział: „Co w tej sytuacji dalej Panie prezydencie?”

Pan  Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta powiedział: „W tej sytuacji właśnie 15 minut 
temu rozmawiałam z Panią dyrektor będziemy przygotowywać autopoprawkę na najbliższą sesję, 
jeszcze dziś  czyli  jutro  zwiększenie  środków o około 170 tys.  zł,  żeby móc dokonać wyboru 
kolejnego wykonawcy.”

Pan radny  Marek Krysztofiak powiedział: „Czyli rozumiem, że przyczyną rezygnacji były zbyt 
małe środki finansowe na ten cel?”

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta powiedział: „Środki dzisiaj pozwalały nam na to, 
żeby wyłonić i podpisać umowę. Podpisaliśmy umowę wykonawca nie zdążył rozpocząć realizacji 
wysłał pół godziny temu pismo, że niestety musi zrezygnować z realizacji.”

Pan radny Marek Krysztofiak powiedział: „Ale jak to uzasadniał sprawy finansowe, czy inne?”

Pan  Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta powiedział: „Nie mogą być sprawy finansowe 
Panie radny skoro oferta najniższa ma potwierdzenie w budżecie, bo inaczej byśmy nie podpisali 
umowy.”

Pan radny Marek Krysztofiak powiedział: „Czyli inne przyczyny.”

Pan  Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta powiedział: „Tak jest w związku z powyższym 
procedujemy  dalej.  Tutaj  dzięki  uprzejmości  służb  Pana  skarbnika,  bo  jeszcze  z  Panem 
Skarbnikiem nie  rozmawiałem to  jest  sytuacja  sprzed  15  minut,  ale  będziemy rozmawiać  o 
zwiększeniu tych środków za przychylnością radnych, żeby móc procedować i dokonać wyboru 
kolejnego.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
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 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

Pan radny Leszek Brzeski powiedział: „Dlaczego nie ma wyświetlanych nazwisk kto jest za a kto 
jest przeciw?”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Mamy  pytanie  do  działu  technicznego,  nie  mamy  wyświetlanych 
nazwisk mamy tylko cyferki nie mamy nazwisk, kto głosuje za a kto przeciw. Poczekamy na 
informację zwrotną z działu technicznego. Będziemy jeszcze raz wszystko głosować, ponieważ 
we  wszystkich  mamy braki.  Powtarzamy  głosowania  reasumpcja  z  powodu  braku  zapisów 
wyników poszczególnych głosowań w postaci personalnej.

Przyjęcie porządku posiedzenia – reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej 
Rady Miasta  Płocka z 22 lutego 2024 roku -reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.
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Sprawozdanie z samorządowego programu „Osoba niepełnosprawna w społeczności 
lokalnej” za 2023 rok – reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Sprawozdanie za 2023 r. z realizacji zadań w zakresie wspierania rodziny i systemu 
pieczy zastępczej – reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie w/w materiał.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 2- brak głosu.

1)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2050 - reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok - reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

3)  odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1111) - reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

4)  wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 1112) - reasumpcja
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

5) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy – Miasto Płock do partnerstwa oraz realizacji projektu 
konkursowego pn. INVOLVIM – „Wolontariat i wsparcie dla pracujących osób z zagranicy” (Informal 
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and Voluntary Services for Work Based Immigrants) dofinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu Interreg Europa 2021-2027 (druk nr 1114),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 3 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 4- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

6)  w sprawie określenia zadań rehabilitacji  zawodowej i  społecznej oraz przeznaczenia na nie 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych na rok 2024 (druk nr 
1115),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów za,
 0- głosów przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

7)  w sprawie przyjęcia sprawozdania z  działalności  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w 
Płocku za 2023 rok. (druk nr 1117),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów za,
 0- głosów przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

8) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2023 rok”. (druk nr 1118),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

9) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę – Miasto Płock projektu pn.: „Kompleksowe wsparcie 
– daje oparcie” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 
2021-2027 (druk nr 1126).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

10) WRZUTKA: projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 375/XXI/2016 Rady Miasta Płocka z 
dnia 30 sierpnia 2016 r. w sprawie powołania Płockiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu, 
zmienionej uchwałą nr 88/V/2019 Rady Miasta Płocka z dnia 28 lutego 2019 r. oraz uchwałą nr 
507/XXX/ 2021 Rady Miasta Płocka z dnia 29 kwietnia 2021 r. (druk nr 1129).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 4 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
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 3- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

Ad. pkt. 7

 Sprawy różne.

Pani  radna Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Ja  na  początku  dzisiejszego  posiedzenia  nadmieniłam,  że  jest  to 
wyjątkowe  posiedzenie  ostatnie  w  tej  kadencji  samorządu.  Ze  swojej  strony  chciałam 
serdecznie podziękować kolegom i koleżankom radnym za obradowanie za aktywność za to co 
udało  nam  się  wspólnie  wypracować  dla  mieszkańców  Płocka.  Dziękuje  przedstawicielom 
urzędu  miasta  oraz  wszystkich  placówek  współpracujących  z  urzędem  miasta  za  wspólną 
troskę o zdrowie płocczan troskę o ich edukację i o wsparcie w zakresie spraw społecznych. 
Mam nadzieję, że udało nam się wspólnie wiele wypracować, że mamy się czym chwalić, bo 
dobrymi rzeczami warto się chwalić, czasami było gorąco w tej auli ratusza, ale myślę, że były 
to obrady bardzo owocne takie, które dały satysfakcję nie tylko nam ale wszystkim osobom 
które są zaangażowane w te obszary. Dziękuję wszystkim pracownikom urzędu miasta bez 
Państwa nie  było  by nas  nie  było  by tak szybko rozwiązywanych problemów. Dziękuje  za 
opiekę Biuru Rady Miasta Płocka dlatego, że Panie opiekowaliście się nami wskazywaliście tą 
dobrą  drogę  abyśmy  przebrnęli  wszystkie  problemy  związane  z  procedowaniem.  Dziękuję 
Panom  prezydentom,  Panu  skarbnikowi,  Panu  sekretarzowi  no  i  mieszkańcom,  bo  to  oni 
narzucali nam pewne tematy, które pozwalały nam tutaj być można powiedzieć realizować to 
co  najsłuszniejsze,  czyli  troskę  o  mieszkańców  i  o  ich  zdrowie.  Jeszcze  raz  dziękuję  za 
wszystko i do zobaczenia w wielu wielu innych obszarach na terenie Płocka a może ponownie w 
ratuszu.  Wszystkim osobom, które  kandydują  ponownie  życzę tego abyśmy spotkali  się  w 
takim gronie a jeżeli nie to dalej zachęcam do współpracy w innych obszarach mam nadzieję, 
że Płock jest tak kameralny tak mały, że będziemy dalej poznawać się na ulicach i dbać o to 
zdrowie i edukacje oraz pomoc społeczną dla mieszkańców. Dziękuję bardzo.”

Ad. pkt. 8

Zamknięcie posiedzenia. 
  
Wobec wyczerpania porządku obrad, Pani radna Daria Domosławska, Przewodnicząca Komisji 
Edukacji,  Zdrowia i  Polityki  Społecznej zamknęła posiedzenie Komisji,  dziękując wszystkim za 
przybycie i udział  w  posiedzeniu.  
Na  tym  protokół  zakończono i podpisano. 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia 
i Polityki Społecznej

    Daria Domosławska

        
Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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